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Protokół Nr: XLII/2023 

 

Nazwa sesji:  XLII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  31.03.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:27 

Godzina zakończenia:  09:19 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Ryszard Pietrucha 

2. Waldemar Sęga 

3. Stanisław Mątkowski 

4. Antoni Mach 

5. Krzysztof Gujda 

6. Wiesław Kuterbach 

7. Piotr Jacyk 

8. Zenon Kociołek 

9. Ryszard Osowski 

10. Maria Preweda 

11. Franciszek Bajan 

12. Bogusława Lichacz 

13. Jan Dec 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

(zał. Nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Przewodniczący 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan P. Jacyk 
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przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 5). Pan wójt A. Hawrylak 

poprosił o przegłosowanie uchwały oraz poinformował, że właśnie otrzymał informację, że dziś 

zostanie złożony wniosek na dofinansowanie budowy chodnika na ul. Modrzewskiego. Poinformował, 

że zadanie to będzie realizowane, zmieni się tylko wykonawca. Pan radny R. Osowski poinformował, że 

Komisja ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy nie 

jednogłośnie poparła projekt uchwały oraz podkreślił, że nie rezygnujemy z budowy chodnika kosztem 

zakupu wozu strażackiego, zmieni się tylko system finansowania. Pan radny P. Jacyk zauważył, że kwota 

wkładu własnego w związku z zakupem samochodu strażackiego jest dość duża i zapytał czy tak duża 

inwestycja nie będzie miała wpływu na realizację zadań w innych miejscowościach. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że wszystkie inwestycje będą realizowane wg planu. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto 

jednogłośnie. Pan radny P. Jacyk opuścił obrady sesji, w związku z czym na sali pozostało 12 radnych. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

6. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Lubaczowskiego. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Lubaczowskiego (zał. 

Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę uchylającą uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Lubaczowskiego podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Waldemar Sęga Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 7). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu służącego do 

przewozu przez rodziców do placówek oświatowych dzieci, młodzieży i uczniów z 

niepełnosprawnościami zamieszkałych teren Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez rodziców do 

placówek oświatowych dzieci, młodzieży i uczniów z niepełnosprawnościami zamieszkałych teren 

Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez rodziców do 

placówek oświatowych dzieci, młodzieży i uczniów z niepełnosprawnościami zamieszkałych teren 

Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej 

rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (zał. Nr 9). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zasad i trybu 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz 

sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „LIFE IP – 

Skuteczne wdrożenie programu ochrony powietrza dla województwa podkarpackiego z 

uwzględnieniem problemu ubóstwa energetycznego: „Podkarpackie – żyj i oddychaj”. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu kierownikowi referatu M. Janeczko, który 

przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „LIFE IP – 

Skuteczne wdrożenie programu ochrony powietrza dla województwa podkarpackiego 

z uwzględnieniem problemu ubóstwa energetycznego: „Podkarpackie – żyj i oddychaj” (zał. Nr 10). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do realizacji projektu pn. „LIFE IP – Skuteczne wdrożenie programu ochrony powietrza 

dla województwa podkarpackiego z uwzględnieniem problemu ubóstwa energetycznego: 

„Podkarpackie – żyj i oddychaj” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasenta oraz 

wynagrodzenia za inkaso (zał. Nr 11). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia 

inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 19.12.2022 r. w sprawie zwolnienia 

w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy, w części dotyczącej gospodarstw domowych, w których 

dochód nie przekracza kwoty uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej 

o której mowa w art. 8 ust. 1 lub 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (t.j. 

Dz. U. z 2021 r. poz. 2268 z późn. zm.). 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu radnemu A. Mach, który przedstawił uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 19.12.2022 r. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, w części dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza kwoty 

uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej o której mowa w art. 8 ust. 1 lub 

2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2268 z późn. zm.) (zał. 

Nr 12). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 19.12.2022 r. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, w części dotyczącej 

gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza kwoty uprawniającej do świadczeń 

pieniężnych z pomocy społecznej o której mowa w art. 8 ust. 1 lub 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. 

o pomocy społecznej (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2268 z późn. zm.) podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

13. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w Dniu kobiet organizowanym przez KGW Bihale, 

- w Turnieju Wiedzy Pożarniczej, 

- w Powiatowym Konkursie Recytatorskim „Strofy o ojczyźnie”, 

- w posiedzeniu komisji rewizyjnej PSST, 

- w uroczystym apelu pożegnania Wojciecha Wus prezesa PSP. 

Pan wójt poinformował również, że został ogłoszony przetarg na budowę parkingu przy ZSP w Wielkich 

Oczach, otwarty przetarg wodno-kanalizacyjny, wystawione działki budowlane na sprzedaż na ul. 

Lipowej, a także wystawione do przetargu działki pod fotowoltaikę oraz został wykonany przegląd dróg 

gminnych i placów zabaw. Nadmienił również, że zostały podpisane umowy na zaprojektowanie sieci 

kanalizacyjnej w rynku w Wielkich Oczach oraz koncepcji CRIZK oraz wspomniał o zasadach naboru 

i dofinansowań do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Wniosków i interpelacji radnych nie było. Pan wójt A. Hawrylak podziękował za podjęcie decyzji 

o przyznaniu środków na zakup wozu strażackiego dla OSP Łukawiec. 

 

15. Zakończenie obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:19. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 

 


